
 
Samrådsredogörelse för Nätutvecklingsplan 2024–2035 
Inledning 
Under arbetet med att ta fram Årsunda Krafts nätutvecklingsplan för 2024–2035 har vi 
genomfört ett öppet samråd för att säkerställa att planen speglar både tekniska krav och 
lokala behov. Samrådet annonserades på vår hemsida och pågick mellan den 15 september 
och den 15 oktober 2024. Vi har informerat våra medlemmar samt haft dialog med olika 
aktörer i området, inklusive Sandviken Energi, Sandviken Hus och Sandviken kommun. 
Inga synpunkter har inkommit från samrådet. Nedan redovisas de viktigaste punkterna från 
möten och dialoger som genomförts under processen. 
Samråd med Sandviken Energi 
Vi diskuterade kapacitetsbegränsningar i det nuvarande nätet och möjligheterna till framtida 
utbyggnad av överföringskapacitet. Sandviken Energi framhöll att större effektökningar inte 
är möjliga förrän tidigast 2035. 

o Trots detta bedömer Sandviken Energi att en naturlig befolkningstillväxt på 
cirka 2 % i Årsunda inte kommer att innebära några större problem för den 
befintliga elförsörjningen. 

o Det konstaterades att befintlig kapacitet kan hantera den förväntade ökningen 
i efterfrågan utan större åtgärder på kort sikt. 

o Samarbete kring långsiktig planering för att möta framtida behov 
identifierades som en viktig punkt. 

Samråd med Sandviken kommun 
Sandviken kommun har ambitiösa tillväxtmål och planerar att öka invånarantalet till 50 000.  

o En ny översiktsplan kommer att utarbetas tidigast under perioden 2026–2027. 
o Kommunen jagar aktivt nya företagsetableringar, något som på sikt kan leda 

till ökade elbehov. 
o Detaljplanerna är vägledande för framtida utveckling, men för närvarande 

finns inga större förändringar som direkt påverkar nätet i Årsunda. 
Samråd med Sandviken Hus 
Sandviken Hus meddelade att Årsunda kan bli aktuell plats för nya äldreboenden om beslut 
om utbyggnad tas.  

o För närvarande finns inget beslut om byggprojekt i Årsunda. 
o Om projekt startar förväntas dessa ta flera år att påbörja och slutföra, vilket 

innebär att behovet av nätförstärkningar ligger längre fram i tiden. 
Sammanfattning 
Samrådsprocessen har gett oss insikt i de förväntade behoven och utvecklingsplanerna för 
Årsunda och Sandvikens närområde. För närvarande har inga direkta synpunkter inkommit 
på nätutvecklingsplanen, och inga omedelbara behov av förändringar eller förstärkningar 
har identifierats. 
Årsunda Kraft kommer att fortsätta följa utvecklingen i området och hålla en nära dialog 
med intressenter för att säkerställa att våra planer ligger i linje med lokala och regionala 
behov. 


